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Zápis č. 14 z jednání Komise pro dopravu RMČ Praha 10, které se konalo dne 18.6. 

2025 v zasedací místnosti K726 ÚMČ Praha 10 od 15,02 do 16,45 hod.  
 
Přítomní členové komise pro dopravu: Marek Dvořák, BBA – předseda komise, Ing. 
Jarmila Bendová, Ladislav Chládek,  Ing. Viktor Lojík, Ing. Milan Maršálek, Robert 
Zrzavecký, PaeDr.  
 
Nepřítomní členové komise pro dopravu (omluveni): Martin Sekal, 
 
Stálí hosté: Mikuláš Pobuda 
  
  Ing. František Daníček 

Ing. Daniel Čech 
Host: - Ing. Matouš  Procházka – Správa železnic, státní organizace – 15,06-15,40 
  
Jednání komise pro dopravu bylo zahájeno v 15:02 hodin. 
 
Návrh programu jednání:  

1. Zahájení jednání 
2. Schválení programu 
3. Návrh a schválení ověřovatele zápisu 
4. Strategie MČ Praha 10 k rozvoji elektromobility – napájecí místa u nových sloupů VO 

– aktuální stav 
5. Školní ulice 
6. Vnitroblok Novorossijská – informace  
7. Informace o ZPS  
8. VRT Praha Zahradní Město, posouzení dopravní situace 
9. Parkovací kontejnery 
10. Podněty veřejnosti  
11. Různé 
12. Závěr 

1. Zahájení jednání Komise pro dopravu 
 
Jednání KPD zahájil a vedl od 15:02 hod. předseda komise pan Marek Dvořák. Komise se 
sešla v nadpoloviční většině a po celou dobu jednání byla usnášení schopná. 
 
2. Schválení programu  
 
Předseda komise Dvořák navrhl hlasování o programu ve výše uvedené podobě s tím, že 
bod č. 8 bude projednán jako první v pořadí vzhledem k tomu, že byl na jednání přizván host, 
aby ho prezentoval. 
 
Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 5 0 0 

KPD schválila program jednání č. 14/2025 KPD. 
 
Na jednání komise dorazil ing. Lojík v 15,05. 
 
3. Určení ověřovatele zápisu 
 
Předseda komise určil jako ověřovatele zápisu Ing. Bendovou. 
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8. VRT Praha zahradní město, posouzení dopravní situace 
 
Předseda komise navrhl hlasování o přítomnosti hosta Ing. Procházky, aby daný bod 
odprezentoval.  
 
Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 6 0 0 

 
Předseda komise pozval hosta k prezentaci 
Ing. Procházka - V současné době se připravuje projekt vysokorychlostní tratě dále jen VRT  
zastávky Zahradní město. 
Byly prověřeny varianty s přesunem automobilové dopravy mimo podjezd Průběžná do ulice 
Nová Ždánická s vyústěním do křižovatky Švehlova a varianta se zachováním stávajícího 
stavu.  Na základě kapacitního posouzení je varianta s ulicí Nová Ždánická ve všech 
směrech výhodnější. 
Byly odprezentovány návrhy řešení MHD, automobilové dopravy a pohyby chodců s tím, že 
je projekt ve fázi návrhu a postupně se zapracovávají připomínky MČ.  
Je nutné tuto akci projekčně koordinovat s projektem drážní promenády a případným 
nástupištěm pro dálkové BUS spoje.    
Připravuje se architektonická soutěž na zpracovaní záměru celého přilehlého území. 
Předpokládaná termín realizace v roce 2031.  
KHA MČ Praha 10 aktivně vystupuje s připomínkami k záměru, které se postupně 
zapracovávají.  
Z diskuse vyplynulo, že je nutné navýšit parkovací kapacity a zajistit posílení pozemních 
spojů MHD.  
V následné diskusi Ing. Procházka zodpovídal dotazy  
Předseda komise poděkoval za prezentaci, požádal o pravidelné informování o dalších 
krocích v přípravě projektu a rozloučil se s Ing. Procházkou v 15,40.  
 
Předseda komise navrhl hlasování i stanovisku komise č. 14/01/2025: 
 
Komise pro dopravu bere na vědomí návrh přeložky ulice Průběžná v oblasti nádraží 
Zahradní město do ulice Nová Ždánická v souvislosti s budováním VRT a rozšíření 
železničního uzlu. 
 
Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 6 0 0 

 
4. Strategie MČ Praha 10 k rozvoji elektromobility – napájecí místa u nových sloupů 
VO – aktuální stav. 

Ing. Čech informoval komisi o návrhu další dobíjecích míst v oblasti Vršovic a opět zdůraznil, 
že vyhrazené parkovací stání pro elektromobily v ZPS do doby zpoplatnění elektromobilů 
považuje za nevhodné s ohledem k parkování platících rezidentů.  
V současnosti Je odsouhlaseno jedno pilotní vyhrazené místo. THMP pokračuje v osazování 
dobíječek do sloupů VO bez odpovídajícího dopravního značení.    
Informativní bod.  
 
5. Školní ulice  
 
Ing. Daníček – informoval o tom, že od začátku školního roku se plánuje po ukončení akce 
„školní plácek“ omezit vjezd automobilů od 7,00 do 8,00 hod v ulici Brigádníků před základní 
školou. Budou připravena parkovací místa K+R pro rodiče. Ze začátku bude zákaz vjezdu 
doplněn fyzickou zábranou.  
Akci bude dozorovat městská policie.  
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Ing. Maršálek informoval komisi o plánovaných úpravách parku před školou a o 
připravovaných akcích BESIP v oblasti.  
Proběhla diskuse a předseda komise navrhl hlasování o stanovisku č. 14/02/2025: 
Komise pro dopravu bere na vědomí informaci o záměru zřízení projektu Školní ulice před 
základní školou v ulici Brigádníků.  

Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 6 0 0 
 
6. Vnitroblok Novorossijská 

Ing. Daníček informoval komisi o instalaci vyhrazených parkovacích stání ve vnitrobloku 
Novorossijská na ploše v soukromé vlastnictví s vjezdem z ulice U roháčových kasáren za 
úplatu.  
Navrhuje obdobné řešení i na části ve vlastnictví MČ. Bod byl informativní.  
 
7. Informace o ZPS 

Ing. Daníček informoval o vyúčtování finančních prostředků ZPS na území MČ Praha 10.  
Výnosy se každoročně zvyšují a zvyšuje se zejména podíl placení parkovného formou 
virtuálních parkovacích hodin. Celková částka výnosu pro MČ je 36 718 265,89 Kč.  
Bod byl informativní.  
 
9. Parkovací kontejnery  
 
Ing. Daniček informoval komisi o zahájení prací na parkovacím kontejneru ve vnitrobloku 
Oblouková. Odprezentoval fotografie postupu stavebních prací.  
Kontejner je určen pro 11 parkovacích stání.  
Radní Pobuda navrhl způsob využití přes Majetkovou a.s. formou pronájmu. Parkovací místa 
jsou určena pro rezidenty. Přednostně budou osloveny přilehlá SVJ a oblast Vršovic.   
Náklady na provoz parkovacího stání budou do cca 1000 Kč.  
Cena musí reflektovat případné zvýšení cen v ZPS.  
Proběhla diskuze a předseda komise navrhl hlasování o stanovisku č. 14/03/2025: 
Komise pro dopravu souhlasí s návrhem zpoplatnění nově vybudovaných parkovacích 
kontejnerů ve vnitrobloku ulice Oblouková a s minimálním měsíčním poplatkem ve výši 
2.800,- Kč za parkovací místo.   
 
Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 6 0 0 
 
10.  Podněty veřejnosti 
Předseda komise Dvořák – informace o hostelu RHEA – proběhlo jednání se zástupci hotelu, 
zástupci MČ a zástupci MP. Byl domluven zvýšený dohled v okolí hotelu a na recepci jsou 
informace o parkování v areálu, spolupráce s městkou policii bude pokračovat.  
Ing. Maršálek – podal informace o petici občanů k provozování výše uvedeného hotelu, 
připravuje se schůzka se zastupitelem Bc. Lojdou, hotelem, občany a MP  
Předseda komise Dvořák – informace o ZŠ V Olšinách – škola bude otevřena pro školní rok 
2025/2025 a pro první měsíce budou posíleny hlídky MP na přechodech.  
Ing. Daníček – vnitroblok Bajkalská – problémy s parkováním v zeleni – hledá se řešení – 
projekt případných stavebních úprav zeleně a zvýšený dohled MP.  
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11.  Různé  
 
TT Počernická – 15.7. 2025 začátek prací, byl vybrán zhotovitel. Práce budou probíhat 
v jižním jízdním pruhu, severní pruh bude obousměrný. V průběhu prací budou provizorně 
umístěné parkoviště ve středovém pruhu do doby realizace tratě.  
Předpoklad dokončení TT je rok 2027.  
Ing. Bendová – dotaz jak a zda byly vypořádány připomínky občanů. Ing. Maršálek sdělil, že 
v průběhu přípravy projektu byly námitky průběžně vypořádány a zohledněny.  
 
12.  Závěr 
 
Předseda komise Marek Dvořák ukončil 14. jednání KPD v 16.45 hod. Poděkoval všem 
přítomným a připomněl komisi termín dalšího jednání dne 10.9.2025.   
 
Součástí zápisu komise pro dopravu jsou stanoviska komise : 
Příloha č. 1: č. 14/01/2025 
Příloha č. 2: č. 14/02/2025 
Příloha č. 3: č. 14/03/2025 
 
 
 
 
Ing. Simona Hrubá   Ing. Jarmila Bendová   Marek Dvořák, BBA 
tajemnice KPD             ověřovatel zápisu   předseda KPD 
 

 
 
dne 23.6.2025 
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Příloha č. 1 

 
 

STANOVISKO KOMISE PRO DOPRAVU RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10 
č. 14/01/2025 

ze dne 18.6.2025 
 

k bodu č. 8:. VRT Praha zahradní město, posouzení dopravní situace 
 

Komise pro dopravu  
 
I. BERE NA VĚDOMÍ 
 
návrh přeložky ulice Průběžná v oblasti nádraží Zahradní město do ulice Nová Ždánická v 
souvislosti s budováním VRT a rozšíření železničního uzlu. 
 

 
Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
6 6 0 0 0 
 
 

Marek Dvořák, BBA – předseda komise 
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Příloha č. 2.  

 
 

STANOVISKO KOMISE PRO DOPRAVU RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10 
č. 14/02/2025 

ze dne 18.6.2025 
 
k bodu č. 5:.  Školní ulice 

Komise pro dopravu  
 
I. BERE NA VĚDOMÍ 
 
informaci o záměru zřízení projektu Školní ulice před základní školou v ulici Brigádníků.  
.  
 

 
Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
6 6 0 0 0 
 
 

Marek Dvořák, BBA – předseda komise 
 

 
 
 

 
 
  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 P10-404466/2025 

 
 
 

Příloha č. 3.  
 

 
STANOVISKO KOMISE PRO DOPRAVU RADY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 10 

č. 14/03/2025 
ze dne 18.6.2025 

 
k bodu č. 9: Parkovací kontejnery 
 
Komise pro dopravu  
 
I. SOUHLASÍ 

 
s návrhem zpoplatnění nově vybudovaných parkovacích kontejnerů ve vnitrobloku ulice 
Oblouková s minimálním měsíčním poplatkem ve výši 2.800,- Kč za parkovací místo.   
 

 
Průběh hlasování: 
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
6 6 0 0 0 
 
 

Marek Dvořák, BBA – předseda komise 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


